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Acta de Sessió de Consell Municipal de Districte 6

ACTA DE SESSIÓ DE Consell Municipal de Districte 6 8 de novembre de 2023

 

Membres assistents
Noel Duque Alarcón  President

Eva Gou Quintana  Secretaria

Montserrat Caupena Mas Junts per Terrassa

Salvador Sánchez Villaden PSC-CP

Lidia Briceño Marañón TxT

Catalina Moreno Haro AV Centro Social las Arenas, La Grípia i Can Montllor

Cristina Valverde Molina AV Ègara

Eugenio Coll Brosa ADER

Marina Sánchez Guiu Fund. Educa Can Palet-Ca n’Anglada

Manuel Serrano Garrido AV Sant Llorenç

Antonio José Merino Sánchez Coordinadora Entitats Andaluses

Encarna López López Escola Sant Llorenç del Munt

Raül Pedro Lleberia Ramírez AV Font de l'Espardenyera

Jaume Ávalos Tomás AV Sant Pere Nord

Irene Sarlé Garcia Grup de Dones d'Ègara

Anna Maria Martínez Fernández Niños desaparecidos  de la riada de 1962

Membres excusats
Mónica Redolat Castella AV Font de l’Espardenyera

Altres assistents
Carmen Portero Aparicio  AV Êgara

David Barba Marguenda TxT

Emiliano Martínez Navarro AV Sant Pere Nord

José Antonio Aranda Veí d’Ègara

Maise Balcells Mundet 1a. Tinenta d'Alcalde de l’àrea de Serveis Generals i Govern Obert

Meritxell Lluís i Vall 4ª. Tinenta d'Alcalde de l'àrea de Participació, Qualitat Democràtica i 
Drets Humans
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Membres absents
Eric González Serna Colla Diables Sant Pere Nord

Yolanda Alcaide Rendón Centre esplai Les Arenes

Consuelo Reillo Miguel Montañeros paso a paso

Al Centre Cívic President Macià (Rbla. Francesc  Macià, 189) es reuneix el Consell Municipal de 
Districte 6, de forma presencial per fer en primera convocatòria, i amb naturalesa pública, sessió 
ordinària, sota la Presidència de Noel Duque Alarcón.

Oberta la sessió per la Presidència, quan són les 18:00 h del dia 8 de novembre de 2023, es procedeix 
a donar pas als assumptes que conformen l’ordre del dia de la present sessió. 

 ORDRE DEL DIA

1. Constitució del Consell Municipal de Districte 6
2. Elecció de la vicepresidència del Consell Municipal de Districte
3. Informacions de Presidència
4. Precs i preguntes.
5. Consultes de la ciutadania.

1. Constitució del Consell Municipal de Districte 6

Obre la sessió el Sr. Noel Duque i demana als consellers i conselleres que es presentin i que comentin 
les dues preguntes que s’han fet arribar: «què esperes de la teva participació al Consell municipal del 
districte?» i «quins temes t’agradaria tractar?».

Pren la paraula el Sr. Salvador Sánchez i diu que vol recolzar a les associacions i entitats per que en 
definitiva la iniciativa ha de ser seva. Respecte als temes a tractar diu que es tracta més quins temes 
es tractaran al consell i quin suport poden donar.

Pren la paraula la Sra Irene Sarlé i diu que espera la cooperació conjunta a nivell de districte. Demana 
millores a nivell  material i urbanístic ja que hi ha moltes deficiències i porten molts any darrera 
d’aquestes millores.

Pren la paraula la Sra. Ana Maria Martínez i demana comunicació tant per part de les associacions i 
entitats entre elles com amb l’Ajuntament i també continuïtat amb els temes que s’inicien. Que es 
treballin els temes que sorgeixin al consell i que ajudin a les entitats a funcionar millor.

Pren la paraula el Sr. Jaume Ávalos i diu que el repte del consell es que vagi més enllà de ser un espai 
informatiu i tingui també un caràcter consultiu i vinculant. Demana que hi hagi una mirada global de 
districte.

Pren la paraula la Sra Àngels Portero i comenta que voldria treballar per a millorar totes les mancances 
que tenen els barris.
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Pren la paraula la Sra Cristina Valverde i diu que vol sumar i que hi ha molts temes que son comuns. 
Sobre els temes a tractar es referix als temes de salut, urbanístics i mediambientals i més suports a 
projectes socials.

Pren la paraula el Sr. Antonio Merino i diu que pot aportar els coneixements com a president de la 
coordinadora i treballar en equip. Demana que el consell tingui veu i sigui escoltat i que els acords 
arribin on han d’arribar per a que es compleixin.

Pren la paraula la Sra. Montserrat Caupena i diu que espera ser útil. Comenta que els temes seran els 
que portin els consellers i les conselleres que formen part de les associacions i les entitats.
Pren la paraula el Sr. Raül Lleberia i demana que hi hagi seguiment dels temes que es tractin al consell. 
Demana atenció a les necessitats dels barris perifèrics.

Pren la paraula el Sr. Eugeni Coll i demana atenció als temes de salut.

Pren la paraula la Sra. Encarni López i diu que la seva mirada anirà encaminada cap a l’educació i 
demana atenció ales persones grans i al joves.

Pren la paraula la Sra. Lidia Briceño i demana que es tractin temes socials i la visió de la gent jove.

Pren la paraula el Sr. Manuel Serrano i diu que vol aportar i potenciar acords que beneficiïn als barris.

Pren la paraula el Sr. David Barba i remarca ser col·laboratiu per donar veu i visibilitat a totes les 
inquietuds del districte en els seus diferents àmbits. Demana que les diferents entitats del districte es 
coneguin perquè això pot donar lloc a sinergies molt interessants.

Pren la paraula la Sra. Catalina Moreno i comenta que la figura de la dinamitzadora ha aconseguit que 
hi hagi molta comunicació entre les entitats.

Pren la paraula la Sra. Marina Sánchez i comenta que vol que es coneguin tots els projectes que es fan 
des de la Fundació i fer molts contactes i molt treball en xarxa. Demana treball en temes de projectes 
socials.

La Presidència cedeix la paraula a la Sra. Meritxell Lluís, regidora de Qualitat Democràtica i dona les 
gràcies a totes les persones presents per participar en el Consell. Comenta la Sra. Lluís que tal i com 
s’ha dit a les presentacions, es vol que els consell siguin un espai no només informatiu si no que tingui 
un component deliberatiu i avançar en aquest sentit, es vol en definitiva millora la qualitat democràtica 
d’aquests consells i que hi hagi cogovernança i un treball conjunt amb els temes que preocupen, que 
hi hagin propostes i que aquestes propostes tinguin un retorn i una resposta i que no es perdin. Vol 
remarcar que en els consells municipals de districte no només participen un tipus concrets d’entitats, si 
no de totes les que participeu en el territori. Continua la Sra. Lluís explicant que s’ha repartit unes 
carpetes amb documentació interessant del consell i informa que a la Plataforma Participa a Terrassa 
hi ha tota la informació del Districte 6 i també tota la informació de tot allò que es fa en altres districtes 
de la ciutat i als diferents consells sectorial i poder participar en tots els processos de participació que 
estan oberts a la ciutat. Finalitza dient que es vol donar una volta als consell municipals de districte. 
Moltes vegades els objectius que es marquen al principi d’un mandat no acaben de donar els seus fruits 
i per tant estem conjurats a nivell d’equip de govern i volem que hi hagi un major impacte dels consells 
municipals de districtes en la gestió municipal. Els consells municipal de districte han de ser els òrgans 
que ha de permetre avaluar la política i les accions municipals en el territori. Demana que les entitats 
siguin partícips i no vinguin només a escoltar i que es facin propostes i demana també que siguin 
transmissors de la feina que es fa al consell. 

La Presidència cedeix la paraula a la Sra. Maise Balcells, regidora d’Estructura Territorial i Districtes i 
comenta que li agradaria que des de el consell sapiguem imaginar projectes que transformin els nostres 
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barris i els nostres districtes. Continua dient que està convençuda de que si treballem de la mà serem 
capaços de que passin coses molt grans ja que es un bon espai per fer cohesió i per trobar punts en 
comú.

Pren la paraula el Sr. Noel Duque i recorda que han sortit grans projectes del consell. Quan es va dotar 
al consell d’un pressupost per a inversions va ser molt motivador malgrat que desprès va ser frustrant 
per que les licitacions trigaven molt, les empreses es retiraven i desprès no es traduïa en accions al 
carrer. Es va passar a intentar potenciar la dinamització i no tant la inversió. Fruit d’aquesta entesa es 
va crear la figura de la dinamitzadora d’entitats.

2. Elecció de la vicepresidència del Consell Municipal de Districte

En aquest punt, el Sr. Noel Duque pregunta si hi ha cap candidatura a la vicepresidència del consell.
El Sr. Antonio Merino presenta la seva candidatura.
Per unanimitat dels consellers i conselleres presents es nomena al Sr. Antonio Merino com a 
vicepresident del Consell Municipal del Districte 6

3. Informacions de Presidència

El Sr. Noel Duque informa de les activitats que es duran a terme al districte.

25 Novembre:

- Concentració de rebuig contra la violència masclista, amb encesa d’espelmes i lectura del manifest;  
es farà divendres 24 a les 19h, al costat del Centre Cívic. 
- Per al dia 25 els grups de dones i entitats del districte han organitzat una marxa de torxes que sortirà 
del Centre Cívic a les 19h.

Nadal:

- Visita del Patge Xiu-xiu: 30 de desembre de 17 a 19:30h, al Casal de Can Tusell. Organitza El Social 
amb la col·laboració de l’AV i altres entitats del barri.

Les entitats del districte també estan preparant moltes activitats, que podreu consultar a la Revista de 
Nadal 2023.

4. Precs i preguntes

En aquest punt de l’ordre del dia els consellers i conselleres poden formular les preguntes i peticions 
que considerin pels temes més puntuals dels barris, les entitats poden demanar reunions de seguiment 
amb les presidències de districte i amb els serveis corresponents.

Pren la paraula el Sr. Jaume Ávalos i pregunta si en referència al consell que es fa per presentar els 
pressupostos, podrien avançar una mica d’informació sobre el pressupost per que  no sigui simplement 
informatiu si no que es pugui dir alguna cosa. Que arribi la informació abans del consells estaria bé.

Pren la paraula la Sra. Maise Balcells i diu que s’està treballant en el pressupost i s'estan tancant totes 
les àrees i s’ha de tenir enllestit per que ha d’anar al Ple de desembre i a mida que el puguin tenir tancat 
s’anticiparà tot el que es pugui.
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Pren de nou la paraula el Sr. Jaume Ávalos i referent a la comunicació dels barris de Sant Llorenç, Sant 
Pere Nord i Egara, pregunta per la passarel·la de la riera i el projecte que ja va ser aprovat i en quin 
estat es troba. Continua sobre el 25-N i diu que justament aquest any es fa una activitat d’entitats el dia 
25 a proposta del Grup de Dones de Sant Pere Nord, coincideix que l’Ajuntament fa també l’acte a Sant 
Pere Nord i pregunta si no es podria canviar l’acte de l’ Ajuntament i diu que es podria fer per exemple 
a Les Arenes.

Pren la paraula la Sra. Catalina Moreno i diu que s’havia de fer a Les arenes però que la dinamitzadora 
va dir que era millor a Sant Pere Nord per un tema de logística.

Pren la aparaula la Sra. Eva Gou i diu que des de el servei de Polítiques de Gènere la idea es tornar a 
resituar el 25-N perquè les entitats volen que vagi rotant i canviant l’emplaçament. Es va fer l’any passat 
però no hi ha el suport logístic ni organitzatiu que caldria. Cal tornar-ho a parlar amb el servei de 
referència.

Pren la paraula el Sr. Noel Duque i comenta que hi és present el Sr. David Garcia, director de l’àrea 
corresponent i diu que no hi ha problema en mirar de fer-ho a Les Arenes amb el suport corresponent.

Pren la paraula el Sr. Antonio Merino i pregunta si hi ha un calendari dels actes que es fan al districte.

Respon la Sra. Eva Gou i diu que hi ha una xarxa dels districte 6 que és el treball que ha anat fent la 
dinamitzadora i hi ha una web on es pengen les activitats vinculada també a l'Instagram propi i on 
s’anuncia tot el que es fa. 

Pren la paraula la Sra. Cristina Valverde i demana que es crei un grup de treball o una comissió per 
participar d’una forma activa a les reunions que s’estan fent en referència al CAP Nord.

Pren la paraula el Sr. Jaume Ávalos i diu que es poden sumar a la Comissió de Sanitat Pública de 
Terrassa. Hi ha una reunió prevista per desembre dels membres d’aquesta comissió amb els 
responsables de la Generalitat.

Pren la paraula la Sra. Catalina Moreno i diu que la setmana vinent hi ha una reunió amb Torre-Sana, 
Montserrat, Viladell i Ca n’Anglada en referència al CAP Est per tractar el tema de les urgències 
pediàtriques.

Pren la paraula la Sra. Marina Sánchez i pregunta en referència al pressupost si es contempla una 
partida per a la contractació de la dinamitzadora del districte que ara estan pagant ells pel traspàs de 
gestió de la Fàbrica.

Respon el Sr. Noel Duque i diu que en el pitjor dels casos, els diners de dinamització, que són amb que 
s’ha contractat a la dinamitzadora, continuaran estan. S’està treballant per dotar a aquesta figura d’un 
pressupost que no es mengés el pressupost de dinamització. 

5. Consultes de la ciutadania.

Pren la paraula el Sr. José Luis Charles i pregunta en referència al sorteig que es fa entre els veïns i 
veïnes del districte per formar part del consell.
Respon la Sra. Eva Gou i diu que el sorteig ja s’ha fet i s’està tramitant. Afegeix que es un procès 
burocràtic una mica llarg.
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El Sr. Noel Duque Alarcón s’acomiada dels consellers i conselleres i agraeix la seva assistència, i no 
havent-hi cap més assumpte a tractar, quan és dinou i dues, per part de la Presidència s’aixeca la 
sessió, de la qual s’estén la present acta.

Terrassa, a la data de la signatura electrònica

Secretaria Presidència
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